
 

 

Notulen algemene ledenvergadering 13-12-2023 

 

1. Opening 

Bert opent de vergadering om 20:00 uur. Er hebben zich 12 leden aangemeld. Op Jan Kaak na 

is iedereen die zich heeft aangemeld ook gekomen. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
3. Notulen van de algemene ledenvergadering 2022 

Arjan leest de notulen van de algemene jaarvergadering 2022 en de notulen van de extra 
jaarvergadering afgelopen jaar voor. 

 
4. Jaarverslag secretaris  

Arjan leest het jaarverslag voor. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 
 

5. Jaarverslag penningmeester  
Marco doet het financieel jaarverslag voor zo ver mogelijk, 2 uur voor aanvang van de 
algemene ledenvergadering is de laptop gecrasht. Het is in grote lijnen duidelijk wat binnen is 
gekomen en wat de uitgave zijn geweest. Begroting 2024 is duidelijk. 

 
6. Verslag kascontrole commissie  

De kascontrole heeft nog niet plaats gevonden. Dit gebeurt in week 51/52. 
 

7. Verslag controleurs 
Henk Weerderstijn geeft aan dat er nog steeds mensen zonder vergunning vissen in de plas 
van Radstake, dit betreft voornamelijk jeugd. Aan de Markeplas verloopt het rustig. Aan de 
grootte Ijssel heeft men vaak de vergunning op orde. 

 
8. Verslag schoonmaak 

Frits leest het schoonmaak verslag voor. Er word aangegeven dat HHV de afval ronde niet 
altijd loopt. Walter pakt dit op met HHV. 

 
9. Karper commissie 

Jurgen doet verslag. Bij de karper commissie zijn 3 leden weg en 2 nieuwe bij. De karper 
commissie heeft nu 5 man en dat loopt goed. Dit jaar hebben ze nieuwe vis uitgezet op de 
Marke plas. De prullenbakken hebben ze ook aangepakt.  
 
 

 



10. Wedstrijd commissie 
De wedstrijden lopen goed. Het samen vissen van de zomercup met HHV bevalt goed. Er zijn 
mooie aantallen aan het water. 

 
11. Aftredend bestuurslid Frits Maandag niet herkiesbaar 

Bert bedankt namens het bestuur Frits voor de energie die hij al die jaren in de ZHV heeft 
gestoken. 

 
12. Verkiezing reserve lid kascontrole commissie 

Stijn de Vries is het nieuwe reserve lid van de kascontrole. 
 

13. Rondvraag 
Henk Kaak geeft aan dat de vuilnisbakken voor hem al geleegd zijn en vind dit dan jammer 
van de inspanning. Hier is helaas niet altijd wat aan te doen. Ook is de vraag om het 
schoonmaak schema op de site te zetten.  
 
Henk Vels levert de sleutels van de keet in bij Bert. Ook geeft hij aan de wedstrijd bekers na te 
kijken of dit nog recent is. 
 
Walter geeft aan dat hij een mee vis toestemming voor het nachtvissen wil. De karper 
commissie gaat eens kijken wat ze hier mee kunnen doen. 
 
De vraag van Henk Weerdestijn is of een lid buiten het bestuur in het ledenprogramma mag 
met goedkeuring van het bestuur. Dit gaat het bestuur onderzoeken.  
 
Jimmy geeft aan zich niet altijd veilig te voelen bij het nacht vissen aan de Markeplas door 
misdragende leden. Als er weer zo’n moment voor doet direct een controleur benaderen, 
deze kunnen ingrijpen en als mogelijk de politie hier bij betrekken. Verder moeten we gaan 
bekijken of van mensen die zich misdragen de vergunning ingetrokken kan worden. 
 
Arjan vraagt of mensen eens in hun kennissen kring kunnen rondvragen of er iemand de 
website wil en kan beheren. 

 
14. Afsluiting  

Bert sluit de vergadering en dankt allen voor hun komst. 

 

 


